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Protokoll fört vid 
Gävleborgsdistriktets möte 30 
oktober 2008 klockan 19.00 i 
Bollnäs

Närvarande:
Ockelbo 2 st.
Hofors 2 st.
Edsbyn 0 st.
Ljusdal 1 st.
Gävle 2 st.
Sandviken 1st.
Söderhamn 0 st.
Bollnäs 1 st.
Hudiksvall 2st.
Järvsö 2st.
Skutskär 3st.
Valbo 0 st.
Totalt:                   16 st.

Afs 1

Närvarande från styrelsen: Bengt-Olof Brandt, Siv Danbrink, Marie Lund, Lars 
Carlborg, Laila Eriksson, Leif Jönsson, Bo Ek samt Jessica Wängdahl,.

§ 61
Mötets öppnande

Distriktsordförande Bengt-Olof Brandt förklarade distriktsmötet för öppnat.

§ 62

Fastställande av röstlängd

Röstlängden fastställdes till 16 ombud med 34 röster.

§ 63

Anmälan av övriga frågor
Fanns inga övriga frågor

§ 64

Fastställande av dagordning

Beslöts att godkänna den föreslagna dagordningen.
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§ 65

Val av justerare

Att jämte dagens ordförande justera protokollet valdes Laila Lindgren och Marie 
Larsson, Ockelbo BK.

§ 66

Tidigare protokoll

Beslöts att lägga protokollet från 29 maj 2008 till handlingarna.

§ 67

Ekonomi

Ordförande föredrog ekonomin, resultat per 081027 –15 325,16, budget –56000:-

§ 68

Inkomna skrivelser
SBK info nr 7/2008
SBK ang. begreppet ”under registrering” och information om ringsekreterarfrågor
SBK info nr 8/2008
SBK ang. ”utveckling av landslaget i lydnadsklass"
SBK ang. skiftlig omröstning gällande förbundsstyrelsens förslag till nya grundstagar
SBK info nr 9/2008

§ 69

Utgående skrivelser
SBK distriktets ansökan av utställningar 2011
Inbjudan till distriktets lokalklubbar till konferens i föreningsteknik den16 november i 
Gävle
Inbjudan till testledarna mentalitet i Gästrikland till konferens den 22 november i 
Gävle
Till distriktets klubbar om att skicka in DM-vinnare till hemsidan, gärna med foto.
Tjänstehundskonferens i Bollnäs 
Inbjudan PR konferens från SBK centralt
Enkät från distriktets HUS
Kallelse distriktsmötet
Ny enkät till klubbarna om bruksprov från SBK centralt
Konferens Rallylydnad från SBK centralt
Påminnelse enkät från distriktets HUS
Medlemsförmåner försäkring från SBK centralt
Förslag på domare och figuranter till nästa års SM och NOM från SBK centralt
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§ 70

Rapporter

Agility:
Sekr. föredrog:
Agility INFO nr 2 med inbjudan till distriktsmöte är utskickat till klubbarna. Mötet ägde 
rum i Tönnebro 13 oktober med 18 deltagare.

A1:a kommer att arrangeras av Bollnäs BK i höst. Skutskär, Bollnäs, Hudiksvall och 
Sandviken har ansökt om tävlingar 2009. Det finns 88 aktiva tävlande i distriktet, 7 av 
dessa var kvalade individuellt till SM samt 6 lag hade tävlande från distriktet. De nya 
DM-reglerna utvärderades och sektorn tar beslut om fortsättningen.

HUS:Jessica W föredrog: I Gästrikland har det varit en specialkurs i spår för 
allmänlydnadsinstruktörer. Planeras en liknande kurs i Hälsingland.

RUS: 
Ordf. föredrog: Gävle, Valbo och Ljusdal har haft sina utställningar i år. Catharina 
Axenvik kommer att ha en kurs för utställningsansvariga 2009.

Tjänstehund: 
Bo Ek föredrog: Försvarsmästerskapet i Hofors i september, bronsmedalj till Yvonne 
Andersson med Grapes Ritz`a, Gävle BK, Gunilla Nyberg-Korner kom på 11:e plats.
Konferens i Bollnäs i november. Kompetens utvecklingskurs för nya instruktörer i 
Lassekrog i november, ca 20 personer deltar.

Tävling
Lars Carlborg föredrog: 2010 års tävlingar har varit ute på remiss, smärre justeringar. 
Leif Jönsson och Roland Norrman har varit i Järvsö och haft examination med 9 
tävlingsledare varav 8 klarade sig. Sigvard Walentowski och Anders Nordqvist har 
även dem haft examination i Valbo med 4 tävlingsledare, 3 klarade provet.

Hundar mentalitet:
Bengt-Olof Brandt föredrog: Distriktet har haft 34 MH och 2 korningar under året. M4 
utbildning i Gävle.

Hemsidan:
Fungerar bra.

Övriga rapporter: 
Inga motioner inskickade till distriktet.
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§ 71

SM 2010 i Bruks och IPO
Arbetsgruppen för SM 2010 besökte 2008 års SM som gick i Västerås. Gruppen ska 
ha möte 8 november i Edsbyn, Arenan, för att utvärdera vad som var bra och dåligt i 
Västerås.

§ 72

Nästa distriktsårsmöte
Nästa distriktsårsmöte kommer att äga rum i Järvsö 8 mars 2009 klockan 13.00

§ 73

Övriga frågor
Fanns inga övriga frågor.

§ 74
Avslutning

Mötet avslutades av ordförande Bengt-Olof Brandt som tackade för visat intresse.

…………………………. ………………………………
Siv Danbrink Bengt-Olof Brandt
sekreterare ordförande

Justeras Justeras

………………………… ……………………………..
Laila Lindgren Marie Larsson
justerare justerare


